

聖哉！聖哉！ Holy, Holy

*They rest not day and night,
saying holy, holy, holy, Lord God almighty.*
— Revelation 4:8

HOLY, HOLY
Jimmy Owens

Jimmy Owens

1 聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，
 2 慈愛，天父，慈愛，天父，慈愛，天父，慈愛，天父，
 3 寶貴，耶穌，寶貴，耶穌，寶貴，耶穌，寶貴，耶穌，
 4 至善，聖靈，至善，聖靈，至善，聖靈，至善，聖靈，
 5 聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，聖哉，
 6 哈利，路亞，哈利，路亞，哈利，路亞，哈利，路亞

1 Ho - ly, ho - ly, ho - ly, ho - ly, Ho - ly, ho - ly,
 2 Gra-cious Fa - ther, gra - cious Fa - ther, We're so blest to be your
 3 Pre-cious Je - sus, pre - cious Je - sus, We're so glad that You've re -
 4 Ho - ly Spir - it, Ho - ly Spir - it, Come and fill our hearts a -
 5 Ho - ly, ho - ly, ho - ly ho - ly, Ho - ly, ho - ly,
 6 Hal - le - lu - jah, hal - le - lu - jah, Hal - le - lu - jah,

1 全大主宰；我們誠心向祢敬拜，以愛
 2 兒女，慈愛天父；我們抬頭向祢敬拜，以愛
 3 我們，寶貴耶穌；我們舉手向祢敬拜，以愛
 4 我，至善聖靈；我們高聲稱頌祢敬拜，以愛
 5 全能大利主宰；我們誠心向祢敬拜，以愛
 6 哈利路亞

1 Lord God Al - might - y; And we lift our hearts be-fore You as a
 2 chil - dren, gra - cious Fa - ther; And we lift our heads be-fore You as a
 3 deemed us, pre-cious Je - sus; And we lift our hands be-fore You as a
 4 new, Ho - ly Spir - it; And we lift our voice be-fore You as a
 5 Lord God Al - might - y; And we lift our hearts be-fore You as a
 6 hal - le - lu - jah; And we lift our hearts be-fore You as a

1 為 祭 獻 於 主 ， 聖 哉 ， 聖 哉 ， 聖 哉 ， 聖 哉 。
 2 為 祭 獻 於 主 ， 慈 寶 天 耶 父 慈 寶 天 耶 父 穌 。
 3 為 祭 獻 於 主 ， 至 善 耶 穌 靈 至 善 耶 穌 靈 。
 4 為 祭 獻 於 主 ， 聖 哉 ， 聖 靈 哉 ， 聖 哉 ， 聖 靈 哉 。
 5 為 祭 獻 於 主 ， 哈 利 路 亞 ， 哈 利 路 亞 ， 哈 利 路 亞 ， 哈 利 路 亞 。
 6 為 祭 獻 於 主 ， 哈 利 路 亞 ， 哈 利 路 亞 ， 哈 利 路 亞 ， 哈 利 路 亞 。

1 to - ken of our love, Ho - ly, ho - ly, ho - ly, ho - ly.
 2 to - ken of our love, Gra - cious Fa - ther, gra - cious Fa - ther.
 3 to - ken of our love, Pre - cious Je - sus, pre - cious Je - sus.
 4 to - ken of our love, Ho - ly Spir - it, Ho - ly Spir - it.
 5 to - ken of our love, Ho - ly, ho - ly, ho - ly, ho - ly.
 6 to - ken of our love, Hal - le - lu - jah, hal - le - lu - jah.

© Copyright 1972 by Lexicon Music, Inc. All rights reserved. International copyright secured. Used by permission.

神真美好 God Is So Good

97

Unknown

African melody

Unison

1 神 真 美 好 ， 神 真 美 好 ，
 1. God is so good, God is so good,

神 真 美 好 ， 祂 對 我 真 好 。
 God is so good - He's so good to me.

- | | |
|--------------------------|------------------------|
| 2 祂 看 顧 我 —— 時 常 看 顧 我 。 | 2. He cares for me —— |
| 3 我 願 順 服 —— 順 服 祂 旨 意 。 | 3. I'll do His will —— |
| 4 祂 真 愛 我 —— 祂 真 是 愛 我 。 | 4. He loves me so —— |